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Abstract (en)
[origin: US4716054A] Accelerated fixing of chromate-containing wood preservative salts, in which freshly impregnated timbers are subjected to fixing
with superheated steam, is carried out by a process wherein the freshly impregnated timbers are subjected beforehand to a heat treatment in which
both the wood surface and the internal walls of the heating chamber are heated to 60 DEG -100 DEG C., preferably 80 DEG -95 DEG C., and the
timbers are then treated with superheated steam in a conventional manner.

Abstract (de)
Verfahren zur beschleunigten Fixierung chromathaltiger Holzschutzsalze, bei dem frisch imprägnierte Hölzer einer Heißdampffixierung unterworfen
werden, wobei die frisch imprägnierten Hölzer zuvor einer Wärmebehandlung unterliegen, bei der sowohl die Holzoberfläche, wie die Innenwände
der Heizkammer auf 60-100°C, vorzugsweise 80-95°C aufgewärmt werden und anschließend in bekannter Weise die Hölzer mit überhitztem Dampf
behandelt werden.
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